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035 Godkjenne protokoller 
 
 
Til godkjenning foreligger:   RS protokoll 03-20-23 
            
                            RS-vedtak i sak nr. 035 
Regionstyre protokoll   03-20-23   godkjennes. 

 
036 Halv lisens 

Som vi alle er kjent med er det fremdeles en relativt stor andel av klubber og lag som 
dessverre ikke er i gang med aktiviteten, verken i trening med nærkontakt og ergo naturligvis 
heller ikke kampaktiviteten. Regjeringen ga i går signaler om oppstart for 2. divisjon (kun 
trening) fra og med 12. oktober mens det fremdeles er uavklart når det kan spilles kamper. 
For de øvrige divisjoner er det ikke gitt klarsignal, men det skal vurderes i november basert 
på erfaringer fra det som nå åpnes. Det vises her også til tidligere informasjon om «faser for 
gjenåpning».  

Konkurranseteamet har over tid jobbet med ulike scenarier for oppstart. Dette har vært, og 
er, et krevende arbeid da de ikke kjenner oppstartsdato og ergo heller ikke kan legge 
terminlister. Det er imidlertid mye som tyder på at uansett oppstartsdato, så vil en større del 
av aktiviteten i beste fall først være i gang etter nyttår. Den respektive daglige leder kan 
redegjøre mer for detaljer i de ulike scenarier og vurderinger.  

I NL-møtet 30. september diskuterte NL ulike alternativer som en konsekvens av 
Konkurranseteamets gode faglige vurderinger, inkludert innstilling. Det er spesielt to områder 
som er krevende, og som begge innebærer økonomiske og omdømmemessige utfordringer. 
NL har i sine vurderinger lagt til grunn vårt ønske om å være «rettferdig, rause og fleksible», i 
tillegg til det som vi mener er å anse som en logisk, og dermed forhåpentligvis også en 
akseptabel løsning for våre medlemmer. Det er også tatt med i vurderingen at de samme 
spillerne betalte full lisens for sesongen 2019/20 som ble avbrutt medio mars. Det er ikke 
refundert lisenser for denne sesongen, selv om nesten 6 måneder av lisens- perioden er 
gjennomført med store restriksjoner på aktiviteten.  

Basert på ovennevnte innstiller en enstemmig NL på halv lisens for spillere innunder 
aktiviteten som ikke er gjenåpnet, og at dette gjelder nasjonalt.  

Den økonomiske konsekvensen av forslaget vil redusere alle organisasjonsledd sine 
inntekter, sentralt som lisensinntekter og regionalt som tilskudd. For å gi et estimat på dette 
er det lagt til grunn lisenstallene for sesongen 2019/20, den respektive region sin andel av 
disse, samt den overordnede fordelingen 70/30 sentralt/regionalt. Det er estimert med en 
brutto snittinntekt på 1.400,- per spiller og et antall på 11.696 spillere i de aktuelle seriene. 
De endelige tallene vil kunne variere for årets sesong, da det er vanskelig å estimere nå 
f.eks. frafall og snittinntekt. NL mener likevel at tallene gir et godt grunnlag for beslutning.  

Saken skal besluttes på Forbundsrådsmøte søndag 4. oktober klokken 20:30. For NHF 
Region SørVest utgjør beløpet ca kr 400 000,-.  

RS-vedtak i sak nr. 036 

Regionstyret støtter ovennevnte forslag. 

 



Regionstyret protokoll fra møte nr. 04/20-23  Side 3 av 3 sider 
 
 
 

 
 
037 Påmeldingsavgifter 
 

Til orientering har NL inngående diskutert om det bør legges en tilsvarende føring for 
påmeldingsavgifter som for lisensen. Disse er som kjent ulik fra region til region og faktureres 
i tillegg med ulike brøker og til ulike tidspunkter. I tillegg er det også ulikt innhold ved at 
Region SørVest også har inkludert dommerkostnader i sine påmeldingsavgifter.  

I de ulike scenarier som er vurdert er det naturligvis den enkelte region som forstår sin egen 
aktivitet best. Herunder hvordan det kan legges opp til serie- avvikling (enten full, halv eller 
andre løsninger) som skaper et så godt kamp- og konkurransetilbud som mulig med alle 
kjente og ukjente forutsetninger.  

Det grunnleggende nasjonale prinsippet som uansett legges til grunn i alle regioner er at 
påmeldingsavgifter skal stå i stil med kamptilbudet, samt med størst mulig sikkerhet for 
gjennomført fullstendig seriespill og opp-/nedrykk etter gjeldende bestemmelser.  

Basert på dette vurderer den enkelte region selv sine muligheter for hvilket seriespill det 
legges opp til. Herunder all kommunikasjon, terminlister, håndtere avvik og eventuelle 
refusjoner, dialog om refusjoner samt eventuell kommunikasjon omkring ulikhetene fra region 
til region.  

Det er en enstemmig ledergruppe som mener dette er den beste løsningen, og som ikke 
minst også ivaretar de ulike regionale vurderinger.  

Det informeres samtidig om at 2 divisjon for sesongen 2020/21 er vedtatt som halv sesong 
basert på de nevnte prinsipper, inkludert halv påmeldingsavgift. Det gjennomføres møter 
med alle klubbene i 2. divisjon mandag 5. oktober med informasjon om dette.  

Saken legges frem for Regionstyret i styremøte i begynnelsen av november 2020. 

 
RS-vedtak i sak nr. 037 

Til orientering. 

 
 
 
 
 
 
 
_________________________________  _____________________________ 
Marianne Rasch Johnsen (Regionsleder)  Kim Eide (Nestleder) 
 
 
___________________________   _____________________________ 
Medlem      Medlem 
 
Regionstyrets protokoller er offisielle og bindende for organisasjonen når minimum 2 av de 4 
overstående har signert protokollen. 


